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پنج شنبه 18 مهر 1392 
4 ذیحجه 1434 - شماره 20613

اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

خواندنی از ورزش ایران

بدینوسیله از کلیه س��هامداران محترم شرکت دعوت می نماید 
تا در جلس��ه مجمع عمومی عادی سالیانه سال مالی منتهی به 
1392/3/31 این شرکت که در روز سه شنبه مورخ 1392/7/30 

رأس ساعت 10صبح  با 
دستور جلسه:

1- قرائت گزارش فعالیت هیئت مدیره
2- استماع گزارش حسابرس مستقل و بازرس قانونی

3- بررسی و تصویب صورتهای مالی سال مورد گزارش
4- تصویب میزان سود تقسیمی

5- تصویب میزان حق حضور اعضای هیئت مدیره
6- تعیین بازرس اصلی و علی البدل شرکت و حق الزحمه آنها
7- تعیین روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی های شرکت

8- انتخاب اعضاء هیئت مدیره شرکت
9- تعیین پاداش اعضاء هیئت مدیره و مدیرعامل

10- س��ایر م��واردی که به موجب قانون تج��ارت در صلاحیت 
مجمع عمومی عادی است.

در محل پژوهش��گاه صنعت نفت واق��ع در تهران- بلوار دهکده 
المپیک ضلع غربی اس��تادیوم آزادی- س��الن اجتماعات برگزار 

می گردد حضور بهم رسانند.
از کلیه س��هامداران محترم یا نمایندگان قانونی آنان درخواست 
می گردد جهت دریافت برگه اجازه حضور در جلسه در روزهای 
یکش��نبه و دوش��نبه مورخ 28 و 29 مهرماه با در دست داشتن 
مدارک هویتی و برگ س��هام همراه با وکالتنامه رس��می برای 
نمایندگان اشخاص حقیقی و معرفی نامه معتبر برای نمایندگان 
اش��خاص حقوقی ب��ه دفتر مرکزی این ش��رکت واقع در تهران 
میدان هفت تیر- ابتدای خیابان کریم خان زند- ساختمان 38- 

طبقه همکف مراجعه نمایند.

شرکت ملی صنایع پتروشیمی
شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس

آگهی دعوت 
تشکیل مجمع عمومی عادی سالیانه 

شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس 
)سهامی عام( 

شناسه ملی  10101336301 
و شماره ثبت 89243

نوبت دوم

هیئت مدیره شرکت صنایع 
پتروشیمی خلیج فارس

تاریخ هیچ گاه خاطره سرو قامتان شهید را بدست فراموشی نخواهد سپرد، زیرا 
که محو یاد این آلاله ها از دست دادن هویت شکل گرفته در اعصار مقاومت تاریخی 
ملتی را رقم می زند که شناسنامه عزت و ایستادگی و شرف غیور مردان بی باک و 
مردان مردیست که از سریر ارض به سمت سماء اوج گرفتند و چراغ هدایتی شدند 
برای جویندگان حقیقت، )و با النجم هم یهتدون(  با این س��تارگان می شود راه را 
پیدا کرد همانها که از ش��هد شهادت بوجد آمدند و پیامبران عصر ما لقب گرفتند 
و بسان خضر سیراب آب بقاء شدند و جاودانگی را با رنگ عشق و خون به تصویر 

کشیدند )حنیألکم( گوارایتان باد بهشت و نحن انشاءالله بکم لاحقون...

به یاد شهیدان »قربان قره داغی« و »مالک  اوز مچلوئی«
همه می میرند اما شهادت زیباتر است

اردبیل- خبرنگار کیهان:
پیک�ر پاک جانب�از جنگ تحمیلی در شهرس�تان خلخال 

تشییع و در گلزار شهدا به خاک سپرده شد.
ذبیح الله رجبی با حضور در عملیات مختلف از جمله کربلای 4 و 
5 در س��ال 1365 و در عملیات کربلای 4 یک پای خود را از دس��ت 

داد و به درجه رفیع جانبازی نایل شد.
این ش��هید در سن 65 سالگی به جمع شهدا پیوست. پیکر پاک 
وی با حضور گسترده مردم خلخال تشییع و در گلزار شهدای آن شهر 

به خاک سپرده شد.
ش��هید ذبیح الله رجب��ی به دلیل مجروحیت ش��یمیایی از مدتها 
پیش در بیمارس��تان امام خمینی )ره( اردبیل بس��تری بوده و تحت 

درمان قرار داشت.

مع�اون نخس�ت وزیر و وزی�ر مدیری�ت 
منطقه ای ارمنس�تان گفت: این کشور برای 
گسترش روابط با ایران اهمیت ویژه ای قائل 

است.
به گزارش ایرنا، به نقل از سایت اطلاع رسانی 
استانداری آذربایجان غربی، آرمن گئورگیان روز 
دوش��نبه در دیدار با استاندار این استان افزود: با 
توج��ه به این اهمی��ت، امیدواریم با  تلاش های 
مستمر دو طرف، شاهد ارتقای سطح روابط بین 

ایران و ارمنستان باشیم.
وی اضافه کرد: توسعه روابط کشور ارمنستان 
با جمهوری اسلامی ایران از اولویت های اجرایی 

برای مقامات این کشور برخوردار است.
گئورگی��ان اظه��ار ک��رد: س��فرهای متقابل 

مس��ئولان بلندپایه دو کشور نشان از توجه ویژه 
طرفین به ارتقای روابط در سطوح مختلف دارد.

معاون نخست وزیر ارمنستان افزود: استان های 
مرزی دو کش��ور نقش عمده ای در توسعه روابط 
میان دو کشور ایفا می کنند که باید برای استفاده 
از این ظرفیت، برنامه ریزی های لازم صورت گیرد.

گئورگیان با اس��تقبال و ابراز خرس��ندی از 
حضور مقامات جمهوری اسلامی ایران و مسئولان 
ارشد آذربایجان غربی در ارمنستان گفت: امیدوار 
هستیم این سفر، نتایج بسیار خوبی برای دو طرف 

داشته باشد.
اس��تاندار آذربایجان غربی از روز یکشنبه در 
ص��در هیأتی تجاری، بازرگانی و صاحبان صنایع 

در ارمنستان به سر می برد.

جانباز شهید خلخالی به دیدار حق شتافت

ارمنستان روابط خود را با ایران گسترش می دهد

بخشی از وصیتنامه شهید »قربان قره داغی«:
... ام��ام را دعا کنید و اگ��ر روزی به محضرش 
شرفیاب ش��دید به نیابت من دس��ت او را ببوسید، 
بدانی��د امام خمینی تنها رهبری اس��ت که می تواند 
مل��ل اس��لامی را از چنگال اهریمن صفتان ش��رق 
و غ��رب رهایی بخش��د چرا منافق��ان و کوردلان به 
چنین شخصیتی که چون خورشید در اعماق قلوب 
مستضعفین و خداجویان می درخشد نمی پیوندند و 

از دستوراتش سرپیچی می کنند؟...
بخشی از وصیتنامه شهید »مالک اوز مچلوئی«: 
اگر یک روزی به مرقد با صفای امام حسین)ع( 
رس��یدید سلام ما را برسانید و بگوئید کسی هم بود 
که می خواس��ت بیاید و حرم شش گوشه و باصفای 
ش��ما را زیارت کند ولی نتوانس��ت ... )جان دادند و 
کرب��لا ندیدند( این را می دانم که اگر بعد از عملیات 
سالم و سرخورده برگردم باید بنشینم در گوشه ای و 
فقط گریه کنم و غم دوری وصال، سختی لحظات و 

بغض گلویم را روز افزون می کند، آری همه خواهیم رفت، اما شهادت زیباتر است.
محمود قره داغی

عضو کمیس�یون برنامه و بودجه مجلس 
ش�ورای اس�امی با تاکید بر اینکه نرخ ارز 
بای�د کاهش یابد، گفت: وظیفه بانک ها بازی 
با ارز نیست بلکه باید به مردم خدمات بدهند.

عزت الله یوس��فیان ملا دی��روز در گفت وگو با 
خبرن��گار فارس در آمل با بیان اینکه کاهش نرخ 
ارز موجب رونق تولید در کش��ور می شود، اظهار 
داشت: این کاهش موجب ایجاد اشتغال در کشور 

می شود و حفاظت از پول ملی است.

وی با اشاره به اینکه نرخ ارز هر چقدر کاهش 
یابد به نفع کشور و مردم است، تصریح کرد: افزایش 
نرخ ارز تنها یک حسن دارد و آن این است که این 
افزایش تنها به نفع صادرکننده است که آن نیز در 

شرایط کنونی چندان اهمیت ندارد.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای 
اس��لامی با تاکید بر اینک��ه معتقدیم باید نرخ ارز 
کاهش یابد، اظهار داشت: افزایش ارزش پول ملی 

در گرو کاهش نرخ ارز است.

وی در پاس��خ ب��ه ای��ن س��ؤال ک��ه بانک ها 
س��رمایه های خ��ود را به دلار تبدی��ل کرده اند و 
در صورت س��قوط قیمت ارز بانک ها با مشکلات 
زیادی مواجه می شوند، گفت: بانک ها در گذشته 
ب��ه پول ملی صدمه زدند به طوری که این بخش 
42 میلیارد دلار از پول کش��ور را گرفتند و هیچ 
پاسخی نیز تا به حال درباره چگونگی هزینه کرد 

آن ندادند.
یوسفیان ملا افزود: بانک ها ارز و سرمایه کشور 

را گرفتند و حساب و کتاب هم پس نمی دهند.
وی این اق��دام بانک ها را ضربه س��نگینی به 
اقتصاد کشور برشمرد و گفت:  اتفاقی که با کاهش 
نرخ ارز به بانک ها وارد می شود کمتر از صدمه ای 

است که آنها به اقتصاد کشور وارد کردند.
این نماینده مجل��س تاکید کرد: بانک ها حق 

تبدیل سرمایه ها به ارز را نداشتند.
وی اف��زود: وظیفه بانک ها بازی با دلار و یورو 
نیست بلکه بانک ها باید به مردم خدمات دهند.

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس:

بانک ها حق بازی با ارز را ندارند

مدیر عامل ش�رکت پشتیبانی و نوسازی 
بالگردهای ایران )پنها( گفت: با پرواز بالگرد 
ملی در دهه فجر امسال، ایران در زمره پنج 

کشور سازنده بالگرد قرار می گیرد.
ب��ه گ��زارش ایرنا، امی��ر خلب��ان محمدعلی 
احمدآبادی در چهاردهمین همایش ملی مهندسی 
سطح در دانشگاه صنعتی اصفهان افزود: این بالگرد 
14 نف��ره ب��ا 16 متر طول و بدنه ب��ه طور کامل 
کامپوزیتی همسطح بالگردهای 212 و 412 است 
و دهه فجر امسال نخستین پرواز خود را به صورت 

آزمایشی انجام خواهد داد.
وی با اش��اره به اینکه کار طراحی و س��اخت 
این بالگرد از دو سال گذشته با همکاری دانشگاه 
صنعتی اصفهان آغاز ش��د، اظهار کرد: این بالگرد 
به علت بدنه کامپوزیتی سبکتر و مقاوم تر و دارای 

سرعت ساخت بالاتر است.
مدی��ر عامل ش��رکت پش��تیبانی و نوس��ازی 
بالگرده��ای ایران )پنها( ایران را چهارمین قدرت 
بالگردی دنیا خواند و گفت: ایران نخستین کشور 
در دنیا در زمینه تنوع بالگردی با 13 نوع مختلف 

است.
وی تصریح کرد: اکنون مشتری هایی حاضرند 
تا 16 میلیون دلار برای بالگرد ایرانی هزینه کنند.

احمدآبادی افزود: این شرکت تاکنون 35 فروند 
بالگرد ساخته و 70 درصد بالگردهای خلیج فارس 

ساخت این شرکت است.
مدیرعامل شرکت پنها تأکید کرد: این شرکت 
از دانش��جویان تحصیلات تکمیلی در رشته های 
مرتب��ط با کار خود اس��تقبال می کند و در زمینه 

استخدام نیرو نیز محدودیت ندارد.

مدیر عامل تاکسیرانی تبریز:بالگرد ملی دهه فجر امسال به پرواز درمی آید

خودروسازان حاضر به تولید محصول
 برای تاكسیرانی نیستند

تبریز-خبرنگار کیهان:
خودروسازان داخلی، حاضر به تولید خودرو 
برای تاکس�یرانی نیس�تند و از س�ویی اجازه 

واردات نیز، داده نمی شود.
مدی��ر عامل تاکس��یرانی تبریز گف��ت: به گفته 
مدیر عامل اتحادیه تاکس��یرانی های شهری کشور، 
این خودروس��ازان از تولید خودرو به عنوان تاکسی، 
خ��ودداری می کنن��د و این امر موج��ب بلاتکلیفی 

تاکسی های فرسوده در کشور شده است.
ایمانی ن��ژاد افزود: ظاهراً توافقی نیز برای تحویل 
خودروی »تیبا« به عنوان تاکسی به عمل آمده بود که 
با مخالفت پلیس راهنمایی و رانندگی مواجه شده و 

بر بلاتکلیفی تاکسی ها افزوده شده است.
وی از فرسودگی 4 هزار دستگاه تاکسی تبریز خبر 
داد و اظهار داشت: رانندگان تاکسی های فرسوده شهر 
برای تبدیل خودروی خود به احسن، بلاتکلیف هستند 
و بیش از یک سوم آنها یعنی 4 هزار دستگاه تاکسی 
تبریز فرسوده است. وی افزود: رانندگان تاکسی ها که 
خودروشان بر روی آلودگی هوای تبریز، تاثیر منفی 
دارن��د و هزینه های سرس��ام آور تعمیر و نگهداری را 
نیز تحمیل می کنند، اکنون 3 س��ال است بلاتکلیف 

هستند.
ایمانی نژاد، از نمایندگان مجلس خواس��ت تا این 

موضوع را پیگیری کنند.

فدراس�یون های کش�ورهای عربی در نشست منامه 
از اق�دام فیفا در تغییر ن�ام خلیج »ع ر ب ی« به »خلیج 
عمان« راضی به نظر می رس�ند. با این حال تاکید کردند 
که می خواهند بار دیگر نام خلیج »ع ر ب ی« را به سایت 

رسمی فدراسیون بین المللی فوتبال )فیفا( برگردانند! 
نشست عمومی روسای فدراسیون های کشورهای عربی در 
منام��ه پایتخت بحرین برای انتخاب میزبان بیس��ت و دومین 
دوره جام کشورهای عربی برگزار شد و در نهایت جده عربستان 
به عن��وان میزبان این رقابت ها انتخاب ش��د. علاوه بر انتخاب 
میزبان رقابت های کشورهای عربی،  یکی از موضوعات اساسی 
که در نشست روسای فدراسیون های کشورهای عربی بررسی 
ش��د، تغییر نام خلی��ج »ع ر ب ی« به خلیج فارس و در ادامه 
به خلیج عمان بود. یوس��ف س��رکال، رئیس فدراسیون فوتبال 
ام��ارات که کش��ورش علاقه زیادی به جع��ل تاریخ دارد و هم 
چنان با وجود دلایل و مستندات تاریخی زیاد پافشاری می کند 
که »خلیج فارس« باید خلیج »ع ر ب ی« باشد، بعد از نشست 
منامه، گفت: امارات اصرار دارد که لفظ خلیج با همان پس��وند 
صحی��ح خود یعنی خلی��ج »ع ر ب ی« به کار رود! روس��ای 
فدراسیون های کشورهای عربی به این نتیجه  رسیده اند که باید 

در ای��ن زمینه بر مواضع خود پافش��اری کنن��د، اما آنها به نام 
خلیج عمان هم اکتفا می کنند، چرا که این نام از نام های بسیار 
قدیمی »خلیج« است. رئیس فدراسیون فوتبال امارات، افزود: 
موضع گیری فیفا مثبت است. همین که آنها به شکایت امارات، 
عربس��تان و کنفدراسیون فوتبال آسیا پاس��خ داده اند، برای ما 
کافی است. امیدوارم این موضع گیری ادامه یابد. با این حال ما 
اصرار داریم که برای س��ومین بار نام خلیج تغییر یافته شود و 
این بار به همان نام اصلی خلیج »ع ر ب ی« تغییر داده شود! 
بدون شک پا فش��اری کشورهای عربی و کنفدراسیون فوتبال 

آسیا تاثیر زیادی در این پروسه خواهند داشت.
ب��ا چنی��ن رویکردی از س��وی فدراس��یون ه��ای عربی 
انتظ��ار م��ی رود که کفاش��یان و همکارانش ک��ه معمولا در 
تصمیم گیری هایش��ان منفعل عمل می کن��د، کمی جدی تر 
موضوع را پیگیری کند تا کشورهای حوزه خلیج فارس به خود 
اجازه ندهند این چنین آش��کار دست به جعل تاریخ بزنند. در 
ضمن این نکته را هم نباید از یاد برد که یوسف سرکال رئیس 
فدراس��یون فوتبال امارات همان فردی اس��ت که در انتخابات 
اخیر کنفدراسیون فوتبال آسیا حمایت ایران را به دنبال داشت 

اما با این همه رقابت را به حریف خود واگذار کرد! 

تیم ملی والیبال ایران پس از قهرمانی در آسیا در جدول رده بندی بهترین تیم های جهان در مکان دوازدهم و نخست 
آسیا ایستاد.

تیم ملی والیبال ایران که هفته  گذشته در مسابقات قهرمانی آسیا در دوبی با اقتدار به مقام قهرمانی رسید، در آخرین رده بندی 
فدراسیون جهانی والیبال با 68 امتیاز در مکان دوازدهم جهان و نخست آسیا قرار گرفت. عنوانی که پیش از این به طور مشترک در 
اختیار ایران و استرالیا قرار داشت. با پایان رقابت های قهرمانی در قاره های مختلف ، امتیازهای مربوط به مسابقات سال 2011 حذف و 
امتیازهای سال 2013 اضافه شد که با توجه به قهرمانی ایران در هر دو دوره رقابت ها تغییری در امتیاز ایران به وجود نیامد. اما استرالیا 
که در رده بندی قبل با امتیاز مشابه ایران در رده دوازدهم ایستاده بود به دلیل عملکرد ضعیف در این دوره از رقابت های آسیا دو پله 
سقوط داشت تا ایران به تنهایی عنوان بهترین تیم آسیا را در اختیار داشته باشد. در آخرین رده بندی اعلام شده در سه تیم نخست 
تغییری به وجود نیامده و تیم های برزیل ، روس��یه و ایتالیا هم چنان عناوین اول تا س��وم را به خود اختصاص دادند. در بین تیم های 
آسیایی نیز پس از ایران و استرالیا ، ژاپن و چین با قرار گرفتن در رده های هفدهم و هجدهم تیم های سوم و چهارم قاره کهن هستند.

ملی پوش دوومیدانی ایران دو سال از حضور در میادین ورزشی محروم شد.
 ابراهیم رحیمیان که در رقابت های پیاده روی قهرمانی جهان در روسیه تست دوپینگش مثبت اعلام شد، از سوی ستاد ملی 
مبارزه با دوپینگ دو سال محروم شد. او در این رقابت ها در رده 52 جهان قرار گرفته بود.ستاد ملی مبارزه با دوپینگ )نادو( پس 
از بررسی پرونده ابراهیم رحیمیان، این رای را اعلام کرد.این ملی پوش که در بازی های المپیک لندن نیز حضور داشت، تا یکشنبه 

آینده فرصت دارد به رای صادر شده اعتراض کند.در صورت عدم اعتراض رحیمیان، این حکم قطعی خواهد بود.

والیبال ایران بهترین تیم آسیا و دوازدهم جهانادامه سیاسی كاری فدراسیون  فوتبال كشورهای عربی

نشست سرپرست وزارت ورزش و جوانان با روسای 
فدراسیون های ورزشی هر ماه برگزار خواهد شد.

از این پس در هفته  دوم هر ماه نشس��ت مشترک مدیران 
وزارت ورزش و جوانان با روس��ای فدراس��یون های ورزشی در 
این وزارتخانه برگزار خواهد شد.عصر دوشنبه دومین نشست 
روس��ای فدراسیون های ورزشی با س��ید رضا صالحی امیری، 

سرپرس��ت وزارت ورزش و جوانان در مح��ل این وزارتخانه با 
موضوع »معارفه مدیران جدید این وزارتخانه« برگزار شد. قرار 
است از این پس در هفته  دوم هر ماه جلسات منظم سرپرست 
وزارت ورزش و جوانان با روسای فدراسیون های ورزشی برای 
بررس��ی برنامه ها و مسائل و مش��کلات آنها در این وزارتخانه 

تشکیل شود.

بدعت تازه در وزارت ورزش و جوانان 

دارنده مدال طای المپیک لندن بازهم انتقاداتی را متوجه  فدراسیون 
وزنه برداری کرد. 

بهداد س��لیمی در تازه ترین صحبت های خود اظهار داشت: مشکل باید حل 
ش��ود. اگر این اتفاق نیفتد، خبرهای خیلی بدی را از وزنه برداری می ش��نوید. ما 
خوش��بین هس��تیم که با حضور صالحی امی��ری در وزارت ورزش و جوانان اتفاق 
خوب��ی در ورزش بیفتد و از مدال آوران المپیک حمایت بیش��تری صورت بگیرد.  
وی درادامه صحبت هایش با بیان اینکه برای اعتراض های اخیر وزنه برداران دلیل 
وجود دارد، به خبرگزاری ایس��نا گفت: دلیل های من از نظر خودمان و بسیاری از 
اهالی وزنه برداری قانع کننده اس��ت. حداقل انتظاری که داریم این اس��ت که به ما 
احترام بگذارند. نزدیک 15 ماه اس��ت که از بازی های المپیک لندن بازگش��ته ایم. 
فدراس��یون جایزه المپیک را نداده اس��ت. بهداد س��لیمی طلا گرفته آن وقت فرد 
دیگری را برای نشان درجه سه لیاقت به ریاست جمهوری معرفی می کنند. همه 
حقوق ها و مزایا برای همین فرد بود. متاس��فانه هیچ قدم مثبتی برای وزنه برداران 
برداشته نشد. بعد مالی قضیه در درجه دوم و سوم اهمیت است. مهم تر این است 
که رفتارهای بسیار زشتی با ما شد. رضازاده قول داد که جریان بی احترامی صورت 
گرفته در بیمارس��تان را پیگیری کند. اکنون دو هفته از آن ماجرا می گذرد. برای 
فدراس��یون کاری نداش��ت که به هیات خرم آباد بگوید که مربی خرم آبادی برای 
همیشه از سالن های وزنه برداری محروم شود. می خواهم بدانم رضازاده چه پیگیری 

کرده است که هیچ کس چیزی از آن نمی داند. چرا هیچ اتفاقی نیفتاده است؟ 
هر چند بهداد س��لیمی در تازه ترین صحبت های خود بازهم گلایه هایی را 
نسبت به فدراسیون وزنه برداری مطرح کرده اما خبرهای دریافتی کیهان حکایت 
از آن دارد که فارغ از کس��ب هرگونه نتیجه ای در مس��ابقات جهانی وزنه برداری، 
وزنه برداران معترض به اردوی تیم ملی فراخوانده می شوند و بزودی آنها در کنار 

سایر ملی پوشان به تمرین خواهند پرداخت. 

انتقادات تازه سلیمی از فدراسیون وزنه برداری

سرویس ورزشی-
مربیان و کشتی گیران تیم ملی روز گذشته انتقادات 
تن�دی را متوجه وزارت ورزش کردن�د و در اعتراض به 
آنچه که تبعیض نامیده می ش�ود، عنوان داشتند با این 

شرایط در مسابقات پیش رو به روی تشک نمی روند.
پس از کسب عنوان قهرمانی تیم ملی والیبال در مسابقات 
آس��یایی، صالحی امیری سرپرست وزارت ورزش و جوانان در 
مراسم استقبال از این تیم در فرودگاه امام خمینی )ره( حاضر 
شد و ضمن تشکر از اعضای تیم ملی والیبال، بابت کسب این 
موفقیت به فدراسیون، مربیان و بازیکنان تیم تبریک گفت. در 
حالی که این اقدام از دیدگاه جامعه ورزش پسندیده بود، روز 
گذش��ته اهالی کشتی همین موضوع را بهانه و انتقادات تندی 
را متوجه سرپرست وزارت ورزش و جوانان کردند تا جایی که 
برخی از آنها اعلام نمودند که دیگر در مس��ابقات بین المللی 
شرکت نمی کنند، زیرا سرپرست وزارت ورزش اهمیتی برای 

کشتی قائل نیست. 
نخستین اعتراض از جانب سه آزاد کار ایران در مسابقات 
کش��تی جهانی مجارستان شنیده ش��د؛ آنها در گفت و گو با 
خبرگ��زاری فارس اعلام کردند با توج��ه به بی اعتنایی های 
صورت گرفته ، ش��اید در مسابقات آسیایی و جهانی پیش رو 
شرکت نکنند. احسان لشگری، دارنده مدال برنز جهان در این 
باره گفت: تمام کشتی گیران همدل شده اند که نه در مسابقات 
جهان��ی و نه در بازی های آس��یایی به خاط��ر بی احترامی به 
کش��تی ش��رکت نکنند؛ چنین برخوردی را نمی پذیریم. اگر 
جوایز بچه ها را ندهند خیلی از قهرمانان بزرگ کش��تی دیگر 
برای ایران روی تشک نمی روند. حسن رحیمی، دارنده مدال 
طلای جهان نیز گفت: با این ش��رایط، کش��تی گرفتن دیگر 
فای��ده ای ندارد و باید از همین حالا به دنبال حرفه و ش��غلی 
باش��یم تا حداقل آینده مان تأمین باشد. من هم در کنار سایر 

نقش مدیر فنی تیم ملی کشتی و مشاور ارشد سرپرست وزارتخانه در این ماجرا چیست؟

انتقادات بی سابقه کشتی گیران از وزارت ورزش و جوانان

ملی پوشان در صورت تداوم همین روند در مسابقات آسیایی 
و جهانی ش��رکت نخواهم کرد. مسعود اس��ماعیل پور نیز که 
موفق به کس��ب مدال برنز جهان ش��ده بود، تصریح کرد: این 
برخوردها در شأن خانواده کشتی و کشتی گیران نیست و در 
صورت تداوم این روند فکر دیگری خواهیم کرد و در مسابقات 
پیش رو روی تشک نخواهیم رفت. عمر ورزش قهرمانی کوتاه 
اس��ت و اگر امروز به ما توجهی نش��ود، آینده ای در انتظار ما 

نخواهد بود.
پای مربی تیم ملی هم به میان آمد

بعد از اعتراض این س��ه کش��تی نوبت به علیرضا رضایی 
مربی تیم ملی کشتی رسید. وی در گفت و گویی با خبرگزاری 
ایسنا اظهار داشت:  من از آقای صالحی امیری تعجب می کنم. 

کار والیبالیس��ت ها با ارزش بوده که قهرمان آس��یا شدند، اما 
کشتی هم قهرمان جهان شد و هر قهرمانی جایگاه خودش را 
دارد. برای کش��تی گفتند که احساسی تصمیم نمی گیریم، اما 
به اس��تقبال تیم والیبال رفتند. کشتی با آن شرایط سخت و 
بدون امکانات قهرمان ش��د، اگر ما در همان زمان اردو را رها 
می کردیم ش��اید ش��رایط فرق می کرد. انگار دفعه بعد باید در 
مریخ قهرمان ش��ویم تا به ما هم توجه کنند. وی خاطرنش��ان 
کرد: بچه ها واقعا ناراحت هستند و دلشان شکسته است. ما بعد 
از 48 سال خارج از خانه قهرمان جهان شدیم، اما در این مدت 

کمترین توجه و احترام به ما گذاشته شد.
تهدیدها عملی می شود

پایان بخش ماجرای دی��روز، مصاحبه غلام محمدی بود، 

مربی ارش��د تیم ملی کش��تی در گفت و گوی��ی تاکید کرد: 
تقریب��ا بعد از نی��م قرن در خارج از ایران قهرمان ش��دیم.این 
اتفاق اصلا با هیچ چیز قابل قیاس نیس��ت.ما پرچمدار ورزش 
هس��تیم. در المپیک 50 درصد از مدال های طلا برای ماست 
و 75 درص��د از کل مدال ها را ه��م بچه های ما می گیرند.چه 
کار باید می کردیم که نکردیم؟اصلا بچه ها دیگر با چه انگیزه 
ای باید مس��ابقه بدهند؟آنها بارها کار خودشان،افتخارآفرینی 
هایش��ان و پرچم بالابردن هایش��ان را انجام داده اند اما آینده 
چه می ش��ود؟چه کس��ی مسئول این اس��ت که به آنها انگیزه 
بدهد؟بچه های ما مثل همیش��ه مظلوم واقع شدند.باور کنید 
این تبعیض ه��ا مردم را هم ناراحت م��ی کند.این اصلا جنبه 
خوبی ندارد که ما مدام خودمان بیایم و از این حرف ها بزنیم.
دیگر داریم اذیت می ش��ویم.برخوردها اصلا خوب نیس��ت. از 
غلام محمدی پرس��یدیم که آیا واقعا تهدی��د بچه ها به عدم 
حضور در بازی های آسیایی و مسابقات جهانی جدی است که 
او گفت:شک نداش��ته باشید.کشتی بگیرند که چه شود؟اصلا 
برای چه باید کش��تی بگیرند؟متاسفانه از همان روز اول چانه 
کشتی را کوچک گرفتند.اما باید بگویم که این بار فرق می کند 
و ملی پوشان روی حرف هایی که زده اند پایبند هستند. این 
بار اگر سکوت کنیم به خودمان و به کشتی خیانت کرده ایم. 

نقش رسول خادم چیست؟
اما نکته مهم ماجرا جایی اس��ت که بدانیم رس��ول خادم 
مدیرفنی تیم ملی کش��تی آزاد، مشاور عالی سرپرست وزارت 
ورزش و جوانان اس��ت. او در حال حاضر سکوت کرده اما بعید 
اس��ت که اعتراض اخیر کشتی گیران و مربیان تیم ملی بدون 
هماهنگی با او باش��د. با چنین ش��رایطی باید منتظر روزهای 
آینده نشس��ت و دید که واکنش صالحی امیری و همکارانش 
چه خواهد ب��ود، آنها امتیازاتی را برای کش��تی گیران در نظر 

می گیرند یا بی تفاوت از کنار این انتقادات عبور می کنند؟!

محرومیت 2 ساله ملی پوش دوومیدانی ایران 

مدی�رکل ام�ور حمایت ه�ای اجتماع�ی کمیت�ه امداد 
امام خمینی)ره( کشور گفت: در حال حاضر 600 هزار دختر 
دم بخت در ش�رایط ازدواج ق�رار دارند و حدود 60 هزار نفر 
نیز در نوبت برای دریافت جهیزیه و آغاز زندگی زناش�ویی 
هس�تند که کمک خیرین می تواند این شرایط را تسهیل و 

تسریع کند.
رضا نوروزی جعفری در مراس��م جشن ازدواج 150 زوج جوان 
نیازمند در حسینیه امامزاده حسین قزوین در گفت وگو با خبرنگار 
مهر اظهار داشت: کمیته امداد به عنوان نهادی مقدس تلاش می کند 

زمینه ازدواج آسان زوج های جوان تحت پوشش فراهم کند.
وی افزود: در این راس��تا با کمک خیری��ن گام های بلندی در 
مسیر تشویق زوج های جوان به تشکیل خانواده برداشته شد، تامین 
جهیزیه و کمک  هزینه ازدواج، مشاوره های تخصصی و تامین مسکن 

از جمله آنهاست.
مدیرکل امور حمایت های اجتماعی کمیته امداد امام خمینی)ره( 
کشور یادآور شد: زنان سرپرست خانوار تحت پوشش کمیته امداد 
هم که در شرایط ازدواج قرار دارند از سوی این نهاد با کمک های 
مالی تش��ویق می ش��وند و همانند زوج های جوان می توانند از این 

خدمات برخوردار شوند.
نوروزی از تحت پوش��ش قرار گرفتن بیش از یک میلیون زن 
سرپرست خانوار در کشور خبر داد و اظهار داشت: نیمی از این افراد 
در سنین سالمندی قرار دارند و نیمی دیگر شرایط ازدواج را دارند که 
برای ازدواج مجدد این افراد هم کمک هزینه مالی صورت می گیرد.

وی گف��ت: حمایت حامیان از ایتام امس��ال 30 درصد افزایش 
داشته است.

دبیر ستاد اجرایی طرح ملی تاوت قرآن کریم گفت: نیمی 
از اس�تان های کشور زیر پوشش طرح ملی تاوت قرآن کریم 

قرار گرفته است.
ب��ه گزارش روابط عمومی طرح ملی تلاوت قرآن کریم، حس��ین 
مقدم کیا روز چهارشنبه هنگام بررسی روند اجرایی طرح ملی تلاوت 
قرآن کریم کاش��ان اظهار کرد: در یک س��ال گذشته زیرساخت های 
لازم ب��رای اجرای کام��ل طرح ملی تلاوت قرآن کریم در اس��تان ها 

فراهم شده است.
وی افزود: همدان، قم، کاشان، دامغان، قزوین و دو شعبه در یزد از 

جمله شهرهایی هستند که به تازگی به این طرح پیوسته اند.
دبیر ستاد اجرایی طرح ملی تلاوت قرآن کریم گفت: زمینه حضور 
اس��تان های دیگر در این طرح ملی در حال انجام است. به گفته وی 
کار ثبت نام در استان ها که از شهریور سال جاری آغاز شده تا بیستم 

مهر امسال ادامه دارد.
مقدم کیا تصریح کرد: پیرو تاکیدات رهبر معظم انقلاب مبنی بر 
گسترش حفظ قرآن و ایجاد کرسی های تلاوت قرآن کریم در کشور، 
معاونت قرآن و عترت وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی طرح ملی تلاوت 

قرآن کریم را در دستور کار خود قرار داده است.
وی خاطرنشان کرد: شناسایی و پرورش استعدادها و ظرفیت های 
قرآنی به منظور تربیت چهره های بزرگ قرآنی در بخش قرائت از جمله 

اهداف این طرح است.
دبیر س��تاد اجرایی طرح ملی تلاوت قرآن کریم کش��ور، تربیت 
نسل جوان و نوجوانان در زمینه تلاوت قرآنی را از جمله سیاست های 
راهبردی این طرح دانست و اظهار داشت: شهرستان های بزرگ کشور 

از این طرح استقبال کرده که شهرستان کاشان از جمله  آنهاست.
وی یادآوری کرد: شناس��ایی اس��تعدادهای قرآنی در استان ها از 

محورهای طرح ملی تلاوت قرآن کریم است.

یک میلیون زن سرپرست خانوار 
تحت پوشش کمیته امداد هستند

اجرای طرح ملی تلاوت قرآن کریم
 در نیمی از استان های کشور

مع�اون امور صنایع و اقتصادی وزیر صنعت، مع�دن و تجارت گفت: با برنامه ریزی صورت گرفته 
از س�وی دولت، واحدهای تولیدی مس�تقر در شهرک های صنعتی از معافیت های مالیاتی برخوردار 

می شوند.
به گزارش ایرنا از ورامین، محس��ن صالحی نیا ش��امگاه دوشنبه در نشست بررسی مشکلات شهرک صنعتی 
عباس آباد شهرس��تان پاکدش��ت افزود: برای مرتفع کردن مش��کلات پیش روی صنایع مستقر در شهرک های 
صنعتی، باید درخواس��ت های مطرح ش��ده از لحاظ آیین نامه ها و ضوابط صنعتی از جمله تامین نقدینگی، حل 
مسائل مالیاتی، مسائل مربوط به بیمه و تامین اجتماعی و برخی از مطالبات واحدهای تولیدی از دستگاه ها و 

سازمان های مرتبط را در بخش تخصصی بررسی کنیم.

وی ادامه داد: یکی از مهمترین مس��ائل مورد بحث واحدهای صنعتی، معافیت مالیاتی اس��ت که طی آن 
واحدهایی که در محدوده ش��هرهای بزرگ فعالیت خود را در ش��هرک های صنعتی ادامه می دهند می توانند از 

این امتیاز برخوردار شوند.
صالحی نیا اظهار کرد: این امر در دس��تور برنامه 100 روزه اقتصادی دولت یازدهم پیش بینی ش��ده و طبق 

هماهنگی های انجام شده با مجلس درصدد هستیم تا این مهم به تصویب برسد.
صالحی نیا گفت: پیش نویس دو موضوع معافیت مالیاتی شهرک های صنعتی محدوده شهرها و لایحه حمایت 
از تولید ملی به مجلس ارائه شده و بسیاری از بندهای آن در کمیسیون های مربوطه به تصویب رسیده است که 

امیدواریم در صحن مجلس مطرح و به تصویب برسد.

واحدهای تولیدی شهرک های صنعتی از مالیات معاف می شوند

* جدیدترین رده بندی امتیازآورترین جودوکاران جهان بعد از مسابقات جایزه بزرگ های قزاقستان و ازبکستان اعلام شد 
که امیر قاسمی نژاد 16 پله صعود داشت.

* تیم بسکتبال ذوب آهن پس از یک فصل دوری از لیگ برتر دوباره بازگشت و فرزاد کوهیان هم هدایت این تیم را برعهده گرفت. 
* مس��ئولان س��ازمان لیگ فدراسیون تکواندو برای سومین بار زمان آغاز رقابت های لیگ برتر را تغییر داد ه اند و گویا قرار 

است این مسابقات از ششم آبان آغاز شود. 

شکست پرسپولیس برابر ذوب آهن
تی��م فوتبال پرس��پولیس عصر دیروز در یک بازی دوس��تانه در ورزش��گاه 
درفش��ی فر مقابل ذوب آهن ق��رار گرفت و در پایان با نتیج��ه 3 بر2 از این تیم 

شکست خورد.
این فرد چرا دستگیر نمی شود؟

محمد رویانیان مدیرعامل پرسپولیس می گوید یکی از مافیای فوتبال برایش 
14 بار حکم جلب صادر ش��ده اما هنوز دستگیر نشده است. او معتقد است پای 

نیروهای امنیتی به پرونده تبانی در فوتبال باز نشود، بهتر است.
ابومسلم تا شنبه وقت دارد

تاج رئیس س��ازمان لیگ درباره مش��کلات مالکیت تیم ابومسلم، نیز گفت: 
مشکل این تیم باید توسط مسئولان استانی حل و فصل شود و امیدوارم که خرد 
جمعی در مش��هد وجود داشته باشد و دور هم جمع شوند تا مشکلات این تیم 
را به صورت ریشه ای حل کنند. اگر مشکلات این تیم تا شنبه حل نشود، دیگر 
نمی شود کاری کرد و هیچ راهی برای آنان متصور نیست و از حضور تیم ابومسلم 
پس از هفته  چهارم لیگ دسته یک کشور که شنبه انجام می شود جلوگیری به 

عمل می آوریم.
جریمه مالی برای مایلی کهن و دایی

کمیت��ه انضباط��ی اعلام کرد: محم��د مایلی کهن و علی دایی س��رمربیان 
تیم های صبای قم و پرس��پولیس به دلیل رفتار غیرورزش��ی و غیرحرفه ای در 
جریان مس��ابقه و بعد از آن مرتکب تخلفاتی ش��دند، ب��ه تذکر و پرداخت مبلغ 

30 میلیون ریال جریمه نقدی محکوم می گردند.  
خبری از ساموئل نیست

تمرین دیروز استقلال در حالی برگزار شد که تنها 15 بازیکن در آن حاضر 
بودند و همچنان خبری از س��اموئل در تمرینات این تیم نبود. جی لوید ساموئل 
هم که قرار بود نهایتا تا دوشنبه خود را به کادرفنی استقلال معرفی کند وضعیت 

مبهمی دارد و مشخص نیست چه زمانی به آبی ها می پیوندد. 
قاضی به پیشنهاد سئول فکر نمی کند

قاضی مهاجم استقلال می گوید پیشنهاد غیررسمی از اف.سی سئول دریافت 
کرده اما تا پایان فصل با آبی پوش��ان قرارداد دارد و می خواهد بهترین بازی های 

خود را برای این تیم انجام دهد. 
دایی: شاید متخلفان در فدراسیون هم باشند

س��رمربی پرس��پولیس با بیان این که در هر قشری افراد متخلف هم وجود 
دارند، گفت: ممکن است در فدراسیون فوتبال هم افرادی باشند که تخلف کنند 

و از موقعیت خود سوء استفاده نمایند.
بازگشت دو لژیونر فوتبال کشورمان

اش��کان دژاگه و مجتبي جباري سه شنبه شب وارد تهران شدند و به جمع 
ملي پوشان ملحق گردیدند تا تمرینات خود را زیر نظر کادر فني آغاز کنند. تیم 

ملي دیروز تمرین نداشت. 
پیشنهاد آمریکایی ها به عنایتی جدی است

رضا عنایت��ی درخصوص بحث حض��ورش در تیم آمریکایی اظهارداش��ت: 
پیش��نهاد تیم آمریکایی کاملا جدی اس��ت. من نه قصد بازار گرمی داشتم و نه 
می خواستم برای خودم سوژه درست کنم. این پیشنهاد از طرف داریوش یزدانی 

به من رسید و من هم گفتم باید آن را کامل بررسی کنم.
توافقی که باید میان سرمربیان حاصل شود

علی کفاش��یان می گوید پس از ارائه پیش��نهاد فدراسیون فوتبال آمریکا به 
ایران برای انجام بازی دوستانه، اکنون سرمربیان دو تیم باید برای تعیین جزئیات 

این بازی گفت و گو کنند.
لیگ انگلیس، سخت ترین لیگ دنیاست 

اوزیل هافبک آلمانی آرس��نال می گوید لیگ برتر انگلیس سخت ترین لیگی 
است که در آن به میدان رفته است. 

دنیس برکمپ در آرزوی بازگشت به آرسنال
برکمپ  مهاجم هلندی پیش��ین تیم فوتبال آرس��نال ابراز امیدواری کرده 

روزی در کسوت مربی به آرسنال بازگردد. 

محمد بالی نایب رئیس سابق  فدراسیون والیبال که بیش از یک دهه 
این س�مت را برعهده داشت به دلیل بیماری س�رطان جان به جان آفرین 

تسلیم کرد.
مراسم تشییع محمد بلالی امروز ساعت 9 صبح با حضور اهالی ورزش از مقابل 
منزل این مرحوم انجام می ش��ود. سرویس ورزشی کیهان این مصیبت را به جامعه 

ورزش و خانواده آن مرحوم تسلیت می گوید. 

نایب رئیس سابق فدراسیون والیبال درگذشت

جمع�ی از مردم هرمزگان در اعتراض به 
الحاق بخشی از این استان به فارس در مقابل 

استانداری هرمزگان تجمع کردند.
به گزارش خبرگزاری ف��ارس از بندرعباس، 
جمعی از مردم هرمزگان دیروز در برابر استانداری 
تجمع کردند و خواستار لغو مصوبه مرتبط با الحاق 
بخش هایی از پارس��یان به اس��تان فارس شدند. 
پس از این تجمع مجم��ع نمایندگان هرمزگان 
با صدور بیانیه ای به مردم این اس��تان اطمینان 
خاطر داد روند الحاق پارس��یان به استان فارس 

متوقف شده است.
 در ای��ن بیانی��ه خطاب به م��ردم هرمزگان 

آمده است نگرانی ها و دغدغه مندی  شما عزیزان 
نسبت به مصوبه هیئت دولت مبنی بر جداسازی 
بخش های��ی از شهرس��تان پارس��یان در غ��رب 
هرمزگان و الحاق آن به استان فارس، که در دولت 
دهم تصویب و در این دولت )دولت یازدهم( ابلاغ 
شد را طی روزهای اخیر با پیگیری هرچه تمام تر 

به مدیران عالی نظام منتقل شد.
در این بیانیه تصریح ش��ده است با به نتیجه 
رسیدن پیگیری های گسترده نماینده محترم ولی 
فقیه در استان و نمایندگان شما در مجلس شورای 
اسلامی اجرای این مصوبه از سوی مسئولان ارشد 

نظام متوقف شده است.

اعتراض هرمزگانی ها به الحاق بخشی از این استان
 به فارس


